
Protokół Nr 125
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 19 listopada 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 8°°. Pos iedzenie otworzył Z-ca

PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan WiesławSkowron,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponowałnastępujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów Nr 121 oraz Nr 124 posiedzeń Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektów uchwałRady Powiatu w sprawach:

a) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków

lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych

na terenie powiatu koneckiego w 2021 roku,

b) uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi

wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego

i o wolontariacie na rok 2021".

4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach: .

a) udzielenia upoważnienia Panu Ryszardowi Stańczakowi

Komendantowi Powiatowemu Państwowej Straży Pożarnej

w Końskich,

b) przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Końskich w sprawie

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na

lata 2021-2026,

c) przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Końskich w sprawie

uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2021 rok,

d) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok,
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e) powołania Komisji Konkursowej do opiniowania ofert w otwartym

konkursie ofert pn: "Realizacja zadania publicznego w zakresie

prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenia

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na

terenie powiatu koneckiego w 2021 roku" oraz przyjęcie

Regulaminu pracy Komisji Konkursowej.

5. Sprawy różne:

• zaproszenie do ogólnopolskiego programu profilaktyki czemiaka
w edycj i 2020/2021.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał czy są

uwagi, bądź propozycje do zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Wicestarostę.

Zarząd przyjął protokoły Nr 121 oraz Nr 124 posiedzeń Zarządu Powiatu.

Ad.3

a) Główny Specjalista w Wydz. Zarządzania Kryzysowego - Pan Robert

Nagómy przedstawiłprojekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych

obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie

powiatu koneckiego w 2021 roku. Poinformował, że zgodnie z ustawą

o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych

usuwanie statków i innych obiektów pływających należy do zadań

własnych powiatu i Rada Powiatu w drodze uchwały ustala corocznie

wysokość stawek za usunięcie obiektów pływających, która nie może

być wyższa niż maksymalne stawki opłat wskazane w w/w ustawie.

Zaproponował wysokość stawek na rok 2021 oraz omówił różnice

w porównaniu do roku ubiegłego.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.
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b) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Krzysztof Stachera przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu

w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu

Koneckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami

wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego

i o wolontariacie na rok 2021". Poinformował, że program został

poddany procedurze konsultacji z organizacjami pozarządowymi, które

nie wniosły żadnych uwag do jego treści. Zwrócił uwagę, że zgodnie

z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie Rada

Powiatu powinna uchwalić program do 30 listopada b.r.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie.

Ad. 4

a) Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 144/2020 w sprawie udzielenia

upowazmenia Panu Ryszardowi Stańczakowi Komendantowi

Powiatowemu Państwowej Straży Pożarnej w Końskich.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Zarządu w sprawach:

b) przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Końskich w sprawie

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata

2021-2026,

c) przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Końskich w sprawie

uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

Omówiła kolejno przygotowany projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej

oraz projekt budżetu powiatu.

Zaznaczyła, że WPF zachowuje pewną ciągłość obowiązywania, co

znaczy , że do uchwalenia prognozy finansowej na lata 2021-2026 obowiązuje

. prognoza na lata 2020-2026. Stwierdziła, że podstawą do wieloletniego

prognozowania stanowiły dane budżetowe, będące wynikiem analizy danych

dotyczących wykonania budżetu Powiatu za lata 2015-2019, przewidywanego

wykonania roku 2020 oraz dane otrzymane do projektu budżetu na 2021 rok.

Wzięto również pod uwagę wytyczne Ministerstwa Finansów, Funduszy
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i Polityki Regionalnej dotyczące założeń makroekonomicznych opracowanych

na potrzeby wieloletnich prognoz finansowych jednostek samorządu

terytorialnego.

W zakresie dochodów poinformowała, że skoncentrowano się na

dochodach bieżących.

Przeanalizowano dochody bieżące wykonane w latach 2015-2019 oraz

prognozę ich wykonania na rok 2020 w podziale na pięć podstawowych grup

wyszczególnionych w wieloletniej prognozie finansowej tj.:

• subwencje ogólne,

• udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych (PIT),

• udziały w podatku dochodowym od osób prawnych (eIT),

• dotacje celowe oraz środki przeznaczone na cele bieżące,

• pozostałe dochody bieżące w tym dochody z opłat pobieranych przez powiat

Oznajmiła, że w/w dochody bieżące (bez środków z budżetu Unii

Europejskiej bądź innych źródeł zagranicznych) rosły średnio o 4% oraz, że

największym źródłem dochodów budżetu są dochody z tytułu subwencji ogólnej

stanowiącej nieco ponad 50% dochodów bieżących budżetu. W 2016 roku

nastąpił znaczny wzrost dochodów z tytułu subwencji (5,4%) co wynika ze

zwiększenia zadań oświatowych. W latach 2016-2017 dochody budżetu z tytułu

subwencji utrzymywały się na zbliżonym poziomie - wzrost 1, 5%. W roku

2018 nastąpił spadek. Znaczny wzrost subwencji nastąpił w 2019 roku tj.l2,5%

a następnie w 2020 roku. Duży wzrost subwencji ogólnej w 2020 roku o ponad

7 mln. zł wynikał przede wszystkim ze wzrostu części oświatowej w związku

z dodatkowym naborem do klas pierwszych od września 2019 roku.

Zaznaczyła, że ze wstępnej informacji otrzymanej z Ministerstwa Finansów,

Funduszy i Polityki Regionalnej (MFFiPR) wynika, iż planowana kwota

dochodów z tytułu subwencji ogólnej na 2021 rok jest większa o 3 mln. zł

w stosunku do roku 2020. Najmniej wzrosła część oświatowa subwencji ogólnej

zaledwie o 428 tys. zł, co jest niewystarczające biorąc pod uwagę wzrost

wydatków na realizację zadań w zakresie oświaty i edukacyjnej opieki

wychowawczej.

Dochody z tytułu udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych

rosły o około 6-12%, należy jednak zaznaczyć, iż zaplanowane dochody z tytułu

udziałów mogą zostać niewykonane w stu procentach. Na rok 2020

zaplanowano dochody w kwocie 12 500 tys. zł tj. poniżej kwoty otrzymanej

w informacji z MFFiPR. Podobnie w projekcie budżetu na 2021 rok, w którym
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dochody z powyższego tytułu zaplanowano w kwocie 13 500 tys. zł przy kwocie

wynikającej z informacji w wysokości 14056 tys. zł Sytuacja ta została

podyktowana przewidywanymi skutkami ekonomicznymi dla budżetu

w związku z COVID-19.

Dodała, że w przypadku udziałów w podatku dochodowym od osób

prawnych obserwujemy różnicowany wskaźnik dynamiki na przestrzeni

ostatnich lat. Powodem tak dużego zróżnicowaniasą niejednokrotnie przypisane

przez urzędy skarbowe zwroty podatku. W roku 2015 i 2016 dochody te

wynoszą ponad 400 tys. zł, następnie duży spadek w roku 2017. W roku 2018

i 2019 kształtowały się na poziomie około 250 tys . zł W roku 2020

przewidywane wykonanie wynosi około 300 tys. zł. Na rok 2021 dochody

z tytułu udziałów w podatku dochodowym od osób prawnych zaplanowano na

poziomie 300 tys. zł.

W zakresie dotacji celowych oraz innych środków pozyskanych na

działalność bieżącą (bez środków europejskich oraz innych źródeł

zagranicznych) na przestrzeni lat 2015-2019 odnotowano niewielki wzrost

tj. 1,4%. W roku 2018 w stosunku do 2017 roku nastąpił spadek dochodów.

Następnie w roku 2019 niewielki wzrost o 200 tys. zł. Znaczny wzrost

odnotowano w roku 2017 o około 7% co wynika głównie z przyjęcia do

realizacji nowych zadań z zakresu administracji rządowej (Program 500+). Poza

tym dotacje celowe z budżetu państwa na realizację zadań zleconych z zakresu

administracj i rządowej są praktycznie na zbliżonym poziomie, pomimo wzrostu

kosztów związanych z realizacją tych zadań. Dotacje na realizację zadań

własnych dotyczą utrzymania mieszkańców w domach pomocy społecznej i są

w całości przekazywane na działalność Domów. Dotacje z innych jednostek

samorządu terytorialnego dotyczą głównie odpłatności za dzieci umieszczone

w placówkach opiekuńczo-wychowawczych i rodzinach zastępczych. Ich

wysokość uzależniona jest od ilości przyjętych dzieci oraz kosztu utrzymania,

który jest wynikiem ponoszonych wydatków bieżących na funkcjonowanie

placówek i rodzin zastępczych. W roku 2021 zaplanowano tylko dotacje na

utrzymanie dzieci w rodzinach zastępczych, co ma związek ze zmniejszeniem

ilości miejsc w placówce opiekuńczo-wychowawczej.

Podsumowując, w celu przygotowania wieloletniej prognozy finansowej

założono wzrost dochodów bieżących w stosunku do wielkości przyjętych

w uchwale budżetowej, w podziale na niżej wymieniane grupy, na poziomie:
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• dochody z tytułu udziału we wpływach w podatku dochodowym od osób

fizycznych - prognozowany wzrost 5,0%,

• dochody z tytułu udziału we wpływach w podatku dochodowym od osób

prawnych - prognozowany wzrost 3,0 %,

• z subwencji ogólnej - prognozowany wzrost 1,5%,

• z tytułu dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące (bez środków z

budżetu UE oraz innych źródeł zagranicznych) - prognozowany wzrost 1%

• pozostałe dochody bieżące 1%.

W zakresie dochodów majątkowych zaplanowano:

l) dotacje celowe i środki na inwestycje drogowe realizowane w ramach

Funduszu Dróg Samorządowych w kwocie ogółem 20 940 430 zł, w tym:

• l 975 310 zł z tytułu pomocy finansowej z Gmin,

• 18965 120 zł środki z budżetu państwa, na poziomie 80% wartości zadań,

zgodnie ze złożonymi wnioskami (do dnia przygotowania projektu budżetu

brak informacji z ŚUW o liście zadań rekomendowanych do

dofinansowania),

2) środki z RPO WŚ na cyfryzację zasobu geodezyjnego w kwocie l 944475 zł.

Omówiła wydatki ogółem.

Stwierdziła, że prognozując wydatki bieżące założono ich wzrost

w stosunku do roku 2021 poniżej indeksu wzrostu cen towarów i usług

konsumpcyjnych opublikowanego przez Ministerstwo Finansów, Funduszy

i Polityki Regionalnej w wytycznych dotyczących założeń

makroekonomicznych opracowanych na potrzeby wieloletnich prognoz

finansowych. I tak w latach 2022 - 2026 przyjęto wskaźnik wzrostu na

poziomie 101,6% w całym okresie obowiązywania prognozy. Niższy wskaźnik

wzrostu wydatków bieżących został podyktowany koniecznością generowania

oszczędności na działalności bieżącej. Przewidywany wzrost wydatków,

szczególnie w zakresie realizacji zadań oświatowych, jest niewspółmierny do

wzrostu dochodów. Poinformowała, że wygospodarowanie jak największych

nadwyżekna działalności bieżącej jest niezbędnymwarunkiem umożliwiającym

obsługę dotychczasowego zadłużenia budżetu z tytułu pożyczki, udzielonego

poręczenia kredytu a także możliwości finansowania zadań inwestycyjnych.

Omówiła założenia dla poszczególnych pozycji wydatków.

W kwestii wydatków majątkowych stwierdziła, że obejmują zaplanowane

do realizacji inwestycje w poszczególnych latach. Następnie omówiła wykaz
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przedsięwzięć do WPF zarówno bieżących, jak inwestycyjnych

w poszczególnych jednostkach organizacyjnych powiatu podkreślając, że

wydatki bieżące jak i majątkowe na przedsięwzięcia wieloletnie obejmują

programy, projekty, zadania planowane do wykonania lub takie, na które są już

zawarte umowy. Wielkości wynikają przede wszystkim z zawartych umów,

wykonanych kosztorysów, złożonych wniosków o dofinansowanie ze źródeł

zewnętrznych czy wniosków złożonych przez jednostki organizacyjne oraz

wydziały merytoryczne Starostwa do projektu budżetu.

Przystąpiła do omawiania projektu budżetu powiatu na 2021 rok.

Omówiła kolejno zaplanowane dochody i wydatki budżetu.

Stwierdziła, że dochody budżetu Powiatu zaplanowano w wysokości

130262 895 zł, w tym:

• dochody bieżące w kwocie 107 377 990 zł,

• dochody majątkowe w kwocie 22 884 905 zł

Poinformowała, że podstawowymi dochodami budżetu Powiatu są:

l. subwencje ogólne w kwocie 57 287 068 zł, co stanowi 53,4% dochodów

bieżących powiatu, na które składa się:

• część oświatowa subwencji ogólnej - 35 128 595,

• część wyrównawcza subwencji ogólnej - 18 156 686,

• część równoważąca subwencji ogólnej - 4 001 787

Kwoty subwencji zostały przyjęte w wysokości wynikającej z informacji

z Ministerstwa Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej. Zaplanowana na

2021 rok kwota dochodów z tyto subwencji jest większa ogółem w stosunku do

stanu na dzień 31.10.2020r. o kwotę 3 089 617 zł, przy czym:

• subwencja oświatowa wzrosła o kwotę 428964,

• subwencja wyrównawcza wzrosła o kwotę 2 350 379,

• subwencja równoważąca wzrosła o kwotę 310 274

2. dotacje celowe z budżetu państwa na zadania bieżące - 14763 638 zł co

stanowi 13,7% dochodów bieżących powiatu

• na zadania z zakresu administracji rządowej w kwocie 10 926 336 zł,

• na zadania bieżące realizowane przez powiat na podstawie porozumień

z organami administracji rządowej - 22 200 zł, w tym na bieżące

zadania własne Powiatu w kwocie 3 815 102 zł.
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3. dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem środków

europejskich oraz środki pochodzące z budżetu Unii Europejskiej bądź

innych źródeł zagranicznych - 3 913 715 zł.

4. środki z państwowych funduszy celowych (FDS) na dofinansowanie

zadań drogowych - 22 987 920 zł, w tym:

• przebudowa dróg - 18 965 120 zł,

• remonty dróg - 4 022 800 zł.

Dochody w tym zakresie zostały zaplanowane zgodnie ze złożonymi

wnioskami o dofinansowanie w ramach FDS. Do dnia sporządzenia projektu

budżetu brak informacji ze Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego co do

zadań rekomendowanych do dofinansowania.)

5. dotacje celowe od innych jednostek samorządu terytorialnego 

2 649 808 zł, w tym:

• dotacje otrzymane z innych powiatów na zadania bieżące w wysokości

171 648 zł, w tym na dzieci przebywające w rodzinach zastępczych 

171 648 zł,

• dotacje celowe z tytułu pomocy finansowej na dofinansowanie zadań

drogowych z gmin - 2 478 160 zł, w tym na przebudowy dróg 

l 975 310 zł, na remonty dróg - 502 850 zł.

6. pozostałe dochody - 28 660 746 zł, w tym udział w podatku od osób

fizycznych w kwocie wynikającej z informacji z Ministerstwa Finansów,

Funduszy i Polityki Regionalnej - 13 500 000 zł, tj. 12,6 % dochodów

bieżących (biorąc pod uwagę możliwe skutki ekonomiczne w związku

z COVID-19 plan przyjęto w kwocie niższej niż kwota wynikająca

z informacji tj.14 055 806 zł.),

Wydatki budżetu powiatu

Poinformował, że wydatki budżetu Powiatu zaplanowano w wysokości

134 909 080 zł, w tym:

• wydatki bieżące w kwocie 106 266 408 zł,

• wydatki majątkowe w kwocie 28 642 672 zł.

Omówiła wydatki zaplanowane w poszczególnych jednostkach

organizacyjnych powiatu oraz wydziałach Starostwa.

Stwierdziła, że realizacja zaplanowanych zadań powoduje osiągnięcie

deficytu budżetowego w wysokości 4 646 185 zł. Rozchody budżetu wynoszą
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400000 zł, a więc do zrównoważenia budżetu brakuje kwoty 5 046 185 zł.

Pokrycie deficytu budżetu zaplanowano:

• z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych w kwocie 2 443 550 zł],

• z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym

budżetu, wynikających z rozliczenia środków europejskich i innych

środków zagranicznych na realizację programu, projektu lub zadania

z udziałem tych środków - 228 153 zł,

• środki pieniężne wynikające z rozliczenia dochodów i wydatków nimi

sfinansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania

budżetu (niewykorzystane środki RFIL) - 2374482 zł.

Największą część budżetu stanowią dochody i wydatki związane

z realizacją zadań z zakresu oświaty i edukacyjnej opieki wychowawczej . Część

oświatowa subwencji ogólnej na 2021 rok wynosi 35 128 595 zł i jest większa

w stosunku do roku 2020 (stan na 31.10.2020) o kwotę 428 964 zł. Kwota

subwencji nie jest jeszcze ostateczna.

Wydatki działu oświata i wychowanie oraz działu edukacyjna opieka

wychowawcza wynoszą, po dokonanych korektach zgodnie z decyzją Zarządu

Powiatu (bez wydatków realizowanych w ramach projektów

współfinansowanych z budżetu Unii Europejskiej bądź innych źródeł

zagranicznych) ogółem 44 300 589 zł. Wydatki na projekty stanowią kwotę

894 983 zł. Ponadto zaplanowano rezerwę celową z przeznaczeniem na wydatki

oświaty i edukacyjnej opieki wychowawczej w kwocie 1 000 000 zł, która

uwzględnia między innymi przewidywane do wypłaty odprawy emerytalne

i jubilatki (jednostki zawnioskowały o środki na odprawy w kwocie 369710 zł,

jubilatki 262 417 zł). Dochody własne powiatu realizowane przez jednostki

organizacyjne oświaty w wyżej wymienionych działach wynoszą 483 200 zł,

w tym dochody realizowane przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy

wynoszą 380 000 zł a dochody realizowane przez Bursę Szkolną 103 200 zł.

W wydatkach bieżących nie zostały uwzględnione wszystkie zgłaszane przez

jednostki potrzeby w zakresie zadań inwestycyjnych oraz remontów budynków.

W ramach środków inwestycyjnych w rozdziale "Ochrona powietrza

atmosferycznego klimatu" zaplanowano środki na wkład własny

w termomodernizację budynków ZSP nr 3 w kwocie 897600 zł tj. zgodnie ze

złożonym wnioskiem do NFOŚiGW.

Wydatki związane z realizacją zadań oświatowych w poszczególnych

grupach przedstawiają się następująco:
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• wynagrodzenia i pochodne - 32 793 872 zł, co stanowi 93,3% kwoty

subwencji

• dotacje do szkół niepublicznych - 7 090 000 zł, co stanowi 20,2%

kwoty subwencji

• świadczenia na rzecz osób fizycznych - 273 009 zł (w tym głównie

dodatki wiejskie i mieszkaniowe),

• dotacja dla organizacji pozarządowej na organizację wypoczynku dla

dzieci i młodzieży - 30000 zł,

• wydatki rzeczowe - 4 113 708 zł,

• wydatki na projekty - 894 983 zł.

Zaplanowane wydatki na realizację zadań z zakresu oświaty i edukacyjnej

opieki wychowawczej łącznie rezerwą celową i inwestycją (bez projektów), po

uwzględnieniu dochodów własnych, przekraczają kwotę otrzymanej części

oświatowej subwencji ogólnej o kwotę 10,5 mln. zł tj. więcej w stosunku do

projektu na 2020 rok o 4 mln. zł.

Podkreśliła, że na kształt budżetu ma również wpływ niski poziomu

finansowania z budżetu państwa zadań zleconych z zakresu administracji

rządowej. Środki z otrzymywanych dotacji celowych są niewystarczające

a kwoty dotacj i na zadania bieżące są na porównywalnym poziomie od kilku lat,

z wyjątkiem środków na funkcjonowanie zespołu do spraw orzekania o stopniu

niepełnosprawności. Jest to szczególnie widoczne w przypadku zadań z zakresu

geodezj i i kartografii, zadań realizowanych na podstawie ustawy Prawo

geologiczne i górnicze.

Kalkulując poziom wydatków na 2021 rok przyjęto następujące wielkości:

• założono podwyżki wynagrodzeń pracowników administracji i obsługi

związane ze wzrostem minimalnego wynagrodzenia za pracę w kwocie

200 zł wynagrodzenia zasadniczego,

• w zakresie wydatków bieżących, w większości jednostek, zaplanowano

wzrost wydatków na poziomie 101,8% tj. z zgodnie z prognozowanym

wskaźnikiem wzrostu cen od towarów i usług,

• wydatki na Pracownicze Programy Kapitałowe w wysokości 1,5%,

• wysokość środków na pomoc zdrowotną dla nauczycieli przyjęto kwotę

3Ozł na etat.

Kończąc Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że kwestią

najważniejszą jest różnica pomiędzy dochodami bieżącymi a wydatkami

bieżącymi, gdyż to ona jest wskaźnikiem możliwości realizacji przez powiat

10



zadań inwestycyjnych. Kwota ta wynosi 1 111 000 zł i jest stosunkowo

niewielka w porównaniu do wielkości budżetu, stąd potrzeba wygenerowania

jak największychoszczędnościna działalności bieżącej.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron podziękował

Pani Skarbnik i zapytał, czy są uwagi do projektu budżetu.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski zwrócił uwagę, że na rok

2021 założono kwotę ok. 20 mln zł na realizację zadań drogowych

współfinansowanych z Funduszu Dróg Samorządowych a może się okazać, że

zostaną zakwalifikowane zadania za kwotę ok. 2 mln.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

wysokość środków z Funduszu Dróg Samorządowych może być uzależniona od

tego jak będzie kształtować się pandemia COVID-19 i ile środków z budżetu

państwa zostanie na nią przeznaczone.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały:

• Nr 145/2020 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu

w Końskich w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026,

• Nr 146/2020 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu

w Końskich w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na

2021 rok.

Zarząd przekazał przedmiotowe uchwały Radzie Powiatu oraz

Regionalnej Izbie Obrachunkowej.

d) Zarząd jednogłośnie podjął przedstawioną przez Skarbnika Powiatu 

Panią Edytę Drążkiewicz uchwałę Nr 147/2020 w sprawie zmian

w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.

e) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie powołania
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Komisji Konkursowej do opiniowania ofert w otwartym konkursie ofert

pn: "Realizacja zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu

nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu koneckiego

w 2021 roku" oraz przyjęcia Regulaminu pracy Komisji Konkursowej.

Zaproponował skład osobowy Komisji Konkursowej oraz zapoznał

Zarząd z treścią Regulaminu. Poinformował, że do tej pory wpłynęły

cztery oferty oraz zaproponował spotkanie Komisj i Konkursowej na

najbliższą środę w celu rozstrzygnięcia konkursu.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 148/2020 w przedmiotowej

sprawie.

Ad.5
W sprawach różnych:

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczzawnioskowałao omówienie

sprawy dotyczącej realizacji projektu "Końskie zdrowie" w zakresie zakupu

urządzenia ECMO na potrzeby Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Podkreśliła, że postępowanie przetargowe zostało ogłoszone, wykonawca

wyłoniony, jednak nie można podpisać umowy z wykonawcą z uwagi na brak

środków finansowych zabezpieczonych na ten cel.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poprosił

o złożenie wyjaśnień w sprawie przez Naczelnika Wydz. Inwestycji, Zamówień

Publicznych i Mienia Powiatu - Panią Barbarę Panek oraz Naczelnika Wydz.

Organizacji i Informatyzacji Powiatu - Pana Radosłwa Lachowskiego 

Kierownika Projektu.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek poinformowała, że za realizację projektu odpowiada

Kierownik Projektu. Wydz. IM przygotowuje procedurę przetargową. Omówiła

prowadzone postępowanie. Stwierdziła, że decyzja o przyznaniu środków

z Urzędu Marszałkowskiego uprawnia do wszczęcia postępowania
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przetargowego, jednak do podpisania umowy z wykonawcą potrzeba środków

zabezpieczonych na ten cel w budżecie powiatu. Aby je zabezpieczyć należy

podpisać aneks do umowy z Urzędem Marszałkowskim. Podkreśliła, że brakuje

tego dokumentu. Ponadto oferta wykonawcy przekracza środki finansowe

przewidziane na zakup urządzenia.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał

Kierownika Projektu - Pana Radosława Lachowskiego o powody niepodpisania

aneksu z Urzędem Marszałkowskim oraz powody niepoinformowania Zarządu

o zagrożeniach dla realizacji projektu.

Kierownik Projektu - Pan Radosław Lachowski odpowiedział, że aneks

me został podpisany z uwagi na trudną sytuację kadrową w Urzędzie

Marszałkowskim. Podkreślił, że brak tego dokumentu nie wstrzymuje działań

ponieważ posiadamy pismo zatwierdzające zmiany w projekcie

i zaktualizowany wniosek o dofinansowanie. Zapewnił, że jest w stałym

kontakcie z Urzędem Marszałkowskim w kwestii możliwie najszybszego

podpisania aneksu. Zapewnił, że nie widzi zagrożenia dla realizacji projektu

dlatego nie absorbował Zarządu tą sprawą.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek oznajmiła, że Kierownik Projektu był informowany

o konieczności podpisania aneksu oraz zabezpieczenia środków finansowych na

moment podpisania umowy z wyłonionym w postępowaniu wykonawcą.

Podkreśliła, że przedłużająca się procedura przetargowa powoduje dodatkowe

zagrożenie związane z dostawą urządzenia oraz rozliczeniem.

Skarbnik Powiatu Pani Edyta Drążkiewicz poinformowała

o niezgodnościach, które mogą się pojawić w pozycji wydatków majątkowych

budżetu w związku z rozliczeniem zakupu urządzenia.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

dostrzega nieprawidłowości w realizacji zadania.

Zarząd zobowiązał Kierownika Projektu do złożenia na najbliższe

posiedzenie informacji na temat podjętych działań związanych z finansowaniem
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zakupu urządzenia ECMO, zaangażowania w realizację projektu oraz ścisłej

współpracy ze Skarbnikiem Powiatu i Naczelnikiem Wydz. IM.

Kierownik Projektu - Pan Radosław Lachowski zapewnił, że po

zakończeniu projektu złoży raport do Zarządu z jego realizacji, a na najbliższe

posiedzenie bieżącą informację.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 1040 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
,

.......................... ..~J~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Dariusz Banasik EJ
,

®.:~: : : : : : . : : : : .
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